

Montanella 9 – “The Rules”

| | |
|-------------------------------|---|
| Check-In / Check-Out | Check-In ist ab 16.00 möglich; Check-Out 10.00. Die Reinigung muss um 10.00 beginnen können, wir danken für Ihr Verständnis. |
| Gästetaxe | Die Gästekarte liegt für Sie bei Ankunft bereit (im Mietpreis mit Gästetaxe enthalten). |
| Parkplätze | Der Aussenparkplatz rechts neben der Eingangstreppe (Beschriftet “ZH 393 538”) sowie Tiefgarage Parkplatz Nr. 2 (zweiter Platz auf der rechten Seite gehören zur Ferienwohnung) |
| Schuhe | Bitte in der Wohnung aufbewahren, nicht im Treppenhaus. |
| Babies und Kleinkinder | Kinderbett und Kinderstuhl finden Sie im Kinderschlafzimmer im Schrank (Matratze auf dem Schrank in Schlafzimmer mit TV). |
| Schlüssel | In der Schlüsselbox im Briefkasten. Bitte bei Abreise dort deponieren. |
| Skier/Skiboots | Ski und Schuhe bitte im Skiraum aufbewahren (Erdgeschoss, 1. Tür links nach Treppe). |
| Schlitten | Zwei Schlitten auf dem Parkplatz in Garage stehen zur Verfügung. |
| Abfall | Abfallsäcke im Container vor dem Haus deponieren. Nur Davoser Abfallsäcke sind zugelassen (blau). Weitere Abfallsäcke sind bei Coop, Migros und Spar einzeln erhältlich. |
| Recycling | Recycling Station bei Spar (Talstrasse 8), Coop Postplatz, Parkplatz Hotel Ameron |
| Raucher | In der ganzen Wohnung gilt Rauchverbot. Raucher nutzen bitte den Balkon. |
| Internet, TV, Radio | WLAN-SSID: UPC242010280; Wifi Passwort: sdtzmF6dkke2 TV Bedienungsanleitung «Horizon HD Recorder» beim Gerät. Alternativ hier via Link |
| Einkaufen | Spar: Talstrasse 8 (500 m), Migros Rhätia: Promenade 40 (700m), Coop: Bahnhofstrasse 1 (800 m), Migros Supermarkt Symondpark: Promenade 105 (1km); Coop Pronto Tankstelle (Talstr 28e, lange Öffnungszeiten, reduziertes Sortiment) |
| Vor der Abreise | <ul style="list-style-type: none">• Geschirrspüler laufen lassen und Geschirr wieder einräumen• Betten abziehen• Schalter bei der Verteilleiste für Router und TV beim Kamin ausschalten• Papierkörbe leeren & Abfallsack im Container vor dem Haus deponieren• Fenster schliessen• Schlüssel in der Schlüsselbox im Briefkasten deponieren |
| Kontakt vor Ort | Wohnungswart Montanella 9: Frau Snjezana Wagener, Tel. +41 79 380 95 50 Bitte nur kontaktieren: in Notfällen, bei Bedarf nach zusätzlicher Wäsche, bei Bedarf nach Nutzung der Waschmaschine |
| Infos zur Wohnung | Isabella Brom, +41 79 219 75 74 o |
| Tourismusbüro | Tourismus- und Sportzentrum, Talstrasse 41 (4 min Gehdistanz) |

Montanella 9 – «The Rules»

| | |
|-----------------------------|---|
| Check-In / Check-Out | Check-In as of 4pm; please check out 10am latest since cleaning starts on departure day at 10am, thank you for your understanding. |
| Guest Tax | The guest card is available for you at arrival (covered by guest tax, part of rental fee) |
| Car Parking | Outdoor parking spot: right hand side next to house entrance (labelled“ZH 393 538”); underground parking spot Nr 2 (second spot on right hand side) |
| Shoes | Please store shoes and boots in the apartment not outside the apartment door |
| Babys and toddlers | Highchair and crib stored in the wardrobe in the kids bedroom, mattress for the crib on top of master bedroom wardrobe. |
| Apartment key | In the keybox, located in the letter box of Montanella 9 (top left). Please return key to key box upon departure. |
| Ski / Boots | Please keep skis and ski boots in the ski room (ground floor, 1st door left after stairs) |
| Toboggans | Two toboggans are available for guests, located at underground parking spot. |
| Trash | Please deposit full trash bags in the container in front of the house. Only local Davos bags are allowed (blue). Single additional trash bags are available at Coop, Migros |
| Recycling | Recycling stations located at Spar (Talstrasse 8); Coop Postplatz; parking Hotel Ameron |
| Smoking | Montanella 9 is a non-smoking apartment. Smokers please use balcony and ashtray. |
| WiFi, TV, Radio | WLAN-SSID: UPC242010280; Wifi password: sdtzmF6dkke2 TV manual for «Horizon HD Recorder» is located next to the device or here |
| Groceries | Spar: Talstrasse 8 (500m), Migros Rhätia: Promenade 40 (700m), Coop at Davos Platz train station (800m), Migros Symondpark: Promenade 105 (1km); Coop Pronto petrol station (Talstr 28e; late opening hours, limited selection) |
| Before departure | <ul style="list-style-type: none">• Please clean dishes with dishwasher, put away dishes as initially found• Please strip the beds and place linen in corner of room• Turn off the main switch for wireless router and TV next to fireplace• Please empty all bins & place full garbage bags in the container in front of the house• Please close windows• Place apartment key in the key box |
| Local contact | Ms. Snjezana Wagener, +Tel. 41 79 380 95 50 Please only contact in case of emergency, if additional linen is needed or if you wish to use the laundry machine |
| Infos on apartment | Isabella Brom, +41 79 219 75 74 |
| Tourism Information | Tourismus- und Sportzentrum, Talstrasse 41 (4 min walking distance) |

